
Základní a mateřská škola Družec, Ke Kostelu 77, 273 62, 

Družec 

 

Zasedání školské rady 8. 9. 2021 
Přítomni: 

Mgr. Hana Jelínková – zástupce školy, předsedkyně ŠR 

Petra Ondřejová – zástupce školy 

Ing. Antonín Lomecký – zástupce zřizovatele 

Simona Gestbergerová – zástupce rodičů 

Ing. Kateřina Pešulová – zástupce rodičů 

 

Omluvena: 

Mgr. Lucie Slejšková– zástupce zřizovatele 

 

 

Hosté: 

Mgr. Simona Staňková, ředitelka školy 

 

Program zasedání ŠR 8. 9. 2021 

 

1. Výroční zpráva 2020/2021 (ŠR schvaluje) 

2. Školní řád – doplňky (ŠR schvaluje) 

3. Koncepce 2021/2022 (ŠR se vyjadřuje ke zpracování) 

4. Organizace školního roku 2021/2022 

5. Diskuze 

6. Další setkání školské rady 

 

ad 1) Ředitelka školy Mgr. Simona Staňková seznámila přítomné členy školské rady se všemi 

body Výroční zprávy o činnosti školy 2020/2021.  

Projednáno. Jednohlasně schváleno. 

 

ad 2) Ředitelka školy Mgr. Simona Staňková seznámila přítomné členy školské rady o doplnění 

Školního řádu. Dodatek se týká navýšení cen stravování.  Školní řád byl též doplněn o Dodatek 

k vyzvedávání dětí z MŠ, a to ve 12.30h namísto 12.45h. 

Školní vzdělávací program MŠ byl doplněn o Dodatek – Jazyková příprava dětí s nedostatečnou 

znalostí českého jazyka.  

Projednáno. Jednohlasně schváleno. 

 

ad 3) Ředitelka školy Mgr. Simona Staňková seznámila přítomné členy školské rady s Koncepcí 

školy pro školní rok 2021/2022. Koncepce školy není povinným dokumentem školy. Školské 



radě bylo objasněno nedorozumění v institucionální a správní oblasti. Zde je jako cíl školy 

uvedeno zvýšit kapacitu školy. Nejedná o zvýšení kapacity školy jako takové, ale o její naplnění 

– zvýšení počtu žáků. V tomto školním roce má základní škola 53 žáků + 1 žáka v zahraniční 

škole. Kapacita školy je 75 žáků.  

Zástupci školské rady se kladně vyjádřili k průběhu distanční výuky během pandemie 

COVID19. Shledali za dostačují bod 14 ve Výroční zprávě. Koncepce školy v tomto směru 

nebude upravena, ponechá se v původní podobě.  

 

ad 4) Školská rada byla seznámena s organizací školního roku 2021/2022.  

Prodiskutována hygienická opatření v rámci COVID19. Výuka plavání se v letošním školním 

roce nebude konat. Školu v přírodě (vícedenní výlet) škola v případě příznivé hygienické 

situace (COVID19) naplánuje v druhém pololetí. Škola se v letošním školním roce zaměří na 

častější preventivní programy pro žáky. 

 

ad 5) Diskuze  

Školská rada prodiskutovala nabídku zájmových kroužků a její možné doplnění o další 

sportovní kroužky.  

 

ad 6) Další setkání školské rady bylo předběžně naplánováno na duben 2022.  

 

Zapsala: Mgr. Hana Jelínková                                                  Družec 8. 9. 2021 

 

 

 

 

 


